
 

 

PODSUMOWANIE POSIEDZENIA RADY OSIEDLA w dniu 17 V 2022  

1. Rada wybrała: na przewodniczącą rady osiedla - Panią Laurę Urban, 
na zastępczynię przewodniczącej rady osiedla - Panią Małgorzatę 
Chmielewską, na sekretarza rady osiedla - Pana Łukasza Ostrowskiego. 

2. Rada wybrała: na przewodniczącego komisji gospodarki zasobami 
mieszkaniowymi - Pana Zbigniewa Porocha, na przewodniczącą komisji 
rewizyjnej - Panią Marię Poławską, na przewodniczącą komisji spraw 
społecznych - Panią Ewę Nawrot. Rada uzgodniła również skład komisji. 

3. Rada ustaliła nowe stawki opłat na fundusz remontowy w budynkach 
Poli Gojawiczyńskiej 5, 9 oraz Tołwińskiego 4, 10. Dodatkowe środki 
pozwolą na wykonanie remontu klatek schodowych (uchwały 
1,2,3,4/2022). Głosowanie: za – 10. 

4. Rada podjęła decyzję o przesunięciu terminu koszenia trawników na 
miesiąc czerwiec. 

5. Rada zmieniła warunki najmu powierzchni pod tablicę reklamową 
przy ul. Krasińskiego 24 (przez 2 miesiące w roku czynsz będzie 
uzależniony od sprzedaży reklam). Głosowanie: za – 5, przeciw – 5  
(w sytuacji równej liczby głosów za i przeciw rozstrzyga głos 
przewodniczącej). 

6. Rada przeznaczyła do 3000 zł z funduszu społeczno-kulturalnego na  
sfinansowanie w czerwcu wycieczki dla mieszkańców osiedla 
zorganizowanej przez komisję spraw społecznych. Głosowanie: za – 10. 

7. Rada podjęła decyzję o regularnym publikowaniu podsumowań  
z posiedzeń rady osiedla na tablicach na klatkach schodowych i na 
stronie internetowej. Głosowanie: za – 10. 


